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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A jövőben is számíthatnak-e a hatósági áras 
üzemanyagra az autóval közlekedő mozgáskorlátozottak?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Százezres  nagyságrendű  azon  mozgáskorlátozott  emberek  száma Magyarországon,  akik  autóval
közlekednek, illetve akiket napi szinten szállítani kell. Ezek az emberek egyre jobban aggódnak
amiatt,  hogy  a  kormány  a  jövőben  magánszemélyek  vonatkozásában  is  kivezetheti,  illetve
átalakíthatja az üzemanyag hatósági áras értékesítését. 

Kérem, hogy válaszoljon kérdésemre!

Számíthatnak-e  az  autóval  közlekedő  mozgáskorlátozottak  arra,  hogy  számukra  a  jövőben  is
érvényben marad a benzinárstop?

Tisztelettel várom válaszát!

Tordai Bence


